
Forslag til årsmøte 17.mars 2025 
 
 
Det foreslås å sette av inntil 120 000,- til anleggsutvikling i 2025. 
 
Nett bak mål 
Nå har vi nett bak målet mot klubbhuset, men ikke på motsatt side. Det vi ser er at absolutt 
alle som har trening, men og er der på fritida og i skoletida velger målet mot klubbhuset. Det 
har allerede nå etter 1.5 års bruk blitt nedtråkket i fem meteren. Det er mye enklere å skyte 
mot det målet der en slipper å hente ballen. Som kjent går de fleste skuddene på utsiden av 
stengene.  
 
Det er ønskelig å sette opp fang nett og på motsatt side av banen slik at vi får fordelt 
aktiviteten på begge sider av banen.  
 
Tribune 
Det er et ønske om å sette opp en mindre tribune i skråningen mot Tveitanvegen, det er 
flere mulige løsninger der, men mye kan gjøres på dugnad.  
 
 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøte foreslår at det sette av 120 000,- til tribune og nett på kunstgressbanen.  
En forutsetning er at det er noen som ønsker å ta et «prosjektansvar» for dette.  
 
 


